

Bel-Air

Gourmet Spotlight

What's New
July 2017
7月新推廣

Summer Combos & Ice-Cream 夏日套餐及滋味雪糕

Enjoy a selection of meal combos and ice-cream to beat the heat this summer! Available in Lobby Lounge from 12 July (Wednesday) till 13 August (Sunday).

忘卻室外高溫來享受豐富夏日套餐及雪糕吧！套餐由7月12日(星期三)至8月13日(星期日)於灣畔會所餐廳推出。



Creative Hamburger Festival 創作漢堡巡禮

The Bel-Air chef invites you to try some mouthwatering burger ideas such as Shredded BBQ Iberico pork cheek with mayo & BBQ sauce, mushroom and cheese omelette croissant, fried soft-shell crab karage with chipotle mayo sauce, Wagyu beef with four-cheese stuffing and many more! All burger sets are served with French fries, chicken nuggets, soft drink and cream caramel.

Available in Dining Room from 12 July (Wednesday) to 13 August (Sunday).

貝沙灣大廚為您帶來全新創作漢堡，主角包括燒烤黑毛豬頰配蛋黃醬及BBQ醬、豬柳蘑菇芝士奄列配牛角漢堡、唐揚軟殼蟹配辣椒沙律醬、流心四式芝士和牛等等，套餐配上香脆薯條、雞塊、汽水及焦糖甜點，令人食指大動！

由7月12日(星期三)至8月13日(星期日)來朗峰會所餐廳細嚐創意無限的漢堡美食吧！



Good Taste!!



Summer Drink 仲夏特飲

Club Bel-Air offers a selection of refreshing and fruity drinks to keep you cool on hot summer days at Dining Room and Lobby Lounge from 6 July (Thursday) till 31 August (Thursday).

由7月6日(星期四)至8月31日(星期四)，朗峰及灣畔會所餐廳為您帶來以時令蔬果調製的仲夏特飲，清爽口味讓您一杯在手暑氣盡消。



For further details, please scan the QR code, visit Bel-Air website www.bel-air-hk.com, visit Club Bel-Air Restaurant in person or call 2989 9075 (Lobby Lounge) / 2989 9017 (Dining Room). Pictures are for reference only. 歡迎掃描QR碼、瀏覽貝沙灣網站www.bel-air-hk.com、親臨貝沙灣餐廳或致電2989 9075 (灣畔餐廳) / 2989 9017 (朗峰餐廳)查詢更多詳情。圖片只供參考之用。

